
 

   
 

Informatief  Vakantierooster 2022/2023 met studiedagen 

Achtergrondinformatie Hanne, Sonja, Veerle en Peter tot einde van het schooljaar 

 Ontruimingsoefening 

 Bericht van de Biebouders 

 
Ouderavond over somberheid, angst en stress bij kinderen groep 

7/8 (IrisZorg) 

Bericht van de leerlingenraad Spierkracht en/of groene vingers 

Bericht van de OV 
Alle ogen (en energie) zijn nu gericht op het Vlinderfeest op 1 

juli; daarna komt er weer een OV-bericht.... 

Bericht van de MR Hanne to go, Tom to come 

 
Beste verzorger,        Culemborg, 9 juni 2022  
 
Het jaar vliegt om: alweer de één-na-laatste nieuwsbrief. Volgende week gaan we de 
avondvierdaagse lopen, met groep 8 maken we ons op voor de musical, de hele school maakt zich 
klaar voor het Distelvlinderfeest, en met een scheef oog kijken we ook al naar de vakantie die dit jaar 
al wel heel snel komt: nog maar één maandje! 
We hebben net afscheid genomen van Melissa (stagiair in groep 3), en gaan afscheid nemen van en 
Hanne (voorzitter MR), Sonja (Diamantflappers), Veerle (drama), en Peter (gym). Opvolgers zijn 
opgelijnd, maar we pinken toch ook een traantje weg voor hun enorme inzet om de school te maken 
tot wat ze probeert te zijn:  
Een minigemeenschap waar we samen op een constructieve wijze werken aan de toekomst.  
En natuurlijk gaan we afscheid nemen van groep 8 die we dit jaar op 8 juli om 10:00 uur gaan 
uitvegen; schroom niet om dit mee te beleven! 
Als laatste toch nog een keer een oproep om een potentiële vrijwilliger met mij in contact te brengen 
om bij de kleuters te ondersteunen voor één of meerdere ochtenden per week. Ken je nog iemand of 
lijkt het je zelf leuk: laat het mij alsjeblieft weten. 
   
Vriendelijke groet, Toy Hertogh  
 
PS m.b.t. het delen van informatie met ouders zit ik vaak met een dilemma: er is heel veel te melden, 
maar daarmee krijgt iedereen een informatie overload. Daarom probeer ik informatie te filteren en 
het kleine beetje wat er dan overblijft (is nog steeds een hele buts) komt dan jullie kant op (zie 
bijvoorbeeld kopje “Achtergrondinformatie” IrisZorg). Klas specifieke informatie ontvang je 
doorgaans van de eigen leerkracht in Parro. Mocht je hier tips in hebben: geef ze alsjeblieft door aan 
de MR die mij helpt om adequaat te communiceren. 
  



 

   
 

Informatief (dit is informatie waarvan verwacht wordt dat je die leest) 

 
Vakantierooster 2022/2023 met studiedagen 
Deze is goedgekeurd door de MR en is  (nu nog zonder overige informatie in een kale vorm) terug te 
vinden op de website: INFORMATIE > Downloads 
https://mobilecms.blob.core.windows.net/appfiles/app_3183/File/Kalender_vrije_dagen_2022_202
3.pdf 
 

Achtergrondinformatie (informatie waarvan we denken dat het interessant kan zijn om te lezen) 

Hanne, Sonja, Veerle en  Peter tot einde van het schooljaar 
Hanne Batelaan piept er tussenuit. Bij deze namens de hele school een enorm "dankjewel”. 
Hanna heeft zich op dit vlak drie jaar lang 10 x per jaar steeds weer voor moeten bereiden op alle 
onderwerpen, en daar een gedegen mening over moeten vormen. Samen met Annemarie en 
Madelon heeft de MR een flinke professionaliseringsslag mogen maken die nu weer naar een hoger 
level kan worden gebracht. We hopen dat ze haar schilderwerkzaamheden of andere activiteiten in 
de school wel voort blijft zetten! 
 
Juf Sonja gaat een vervolgstudie doen, waardoor het werken bij De Distelvlinder niet meer mogelijk is 
volgend jaar. Ze heeft een jaar de BAPO-dag van juf Christianne waargenomen: geen malse taak met 
zo veel kinderen aan het eind van het jaar! 
We wensen Sonja heel veel succes met haar nieuwe studie (gelukkig wel in het onderwijs) en hopen 
haar op een later moment weer een keer aan de haak te slaan. 
Volgend jaar gaat juf Corrie deze lessen overnemen. 
 
Juf Veerle gaat ook weer studeren (het lijkt op een virus), waarmee een vervolg op dit jaar niet meer 
tot de mogelijkheden behoord. Ook Veerle was een populaire leerkracht die op veel inzet van de 
kinderen kon rekenen; we zullen haar missen en wensen haar succes met haar studie. 
N.B. Voor volgend jaar weten we nog niet helemaal zeker hoe we Drama willen gaan vormgeven.  
We kijken of we het facultatief gaan aanbieden, of dat we het standaard voor alle kinderen blijven 
aanbieden; voor beiden is iets te zeggen maar moet nog wel gerealiseerd worden. 
 
Ook Peter heeft besloten om De Distelvlinder te verlaten. Peter blijft op andere scholen nog gym 
geven en gaat zich daarnaast richten op het geven van yogalessen. We zijn Peter enorm dankbaar 
voor meer dan 10 jaar gymlessen op De Distelvlinder, en wensen hem alle goeds. 
N.B. Bart gaat Peter opvolgen. Bart zit nog op de Academie voor Lichamelijke Opvoeding in 
Nijmegen, en gaat volgend jaar afstuderen. We hebben Bart zijn werk gezien en zien hem als een 
aanwinst voor de school; een waardig opvolger voor (en volgens) Peter. 
N.B. tot aan het moment dat Bart zijn diploma heeft maakt hij geen gebruik van toestellen, tenzij een 
gym-bevoegde leerkracht (dat zijn Corrie en Madelon) in de zaal aanwezig is. 
 
Ontruimingsoefening 
Per jaar hebben we maar liefst drie ontruimingsoefeningen op school. De laatste (en meest 
spectaculaire) is onaangekondigd en ging dit jaar met een ware rookmachine gepaard. De kinderen 
wisten goed wat van hen verwacht werd, en zijn snel op het verzamelpunt aangekomen. In de 
zelfevaluatie kwamen een aantal leerpunten naar voren die we weer goed op kunnen pakken voor 
een volgende ontruiming(soefening). 
 

https://mobilecms.blob.core.windows.net/appfiles/app_3183/File/Kalender_vrije_dagen_2022_2023.pdf
https://mobilecms.blob.core.windows.net/appfiles/app_3183/File/Kalender_vrije_dagen_2022_2023.pdf


 

   
 

Bericht van de Biebouders  
Hoe leuk is het dat de Distelvlinder een eigen bibliotheek heeft?? Elke vrijdagochtend kunnen de 

kinderen hier hun boeken komen ruilen. Deze bibliotheek wordt gerund door een aantal 

enthousiaste ouders, maar het team wordt wat kleiner, dus we zijn op zoek naar versterking. 

Gemiddeld 1 vrijdag in de 4-6 weken heb je 'dienst', altijd samen met een andere ouder, van 09.30 

tot 12.00 uur. Je helpt de kinderen met het innemen en uitlenen van de boeken, soms zoek je even 

met ze mee, en je zet de ingeleverde boeken terug en houdt de bieb netjes. Het is een heel leuke 

manier om nog beter kennis te maken met de school, en je ziet je kind in de schoolomgeving. Lijkt dit 

je leuk? Meld je dan nu aan bij Shelly Bilgen-Luijer, via shellyluijer@gmail.com. 

Ouderavond over somberheid, angst en stress bij kinderen groep 7/8 (IrisZorg) 

Op maandagavond 20 juni organiseert IrisZorg i.s.m. Pro Persona Connect een online ouderavond 

over somberheid, angst en stress bij kinderen in groep 7/8. Deze online ouderavonden voor ouders 

uit regio Rivierenland zijn laagdrempelig, gratis en ouders hoeven de deur niet uit. 

Deelnemers ervaren het als zeer nuttig en herkenbaar. Voor meer informatie en hoe aan te melden 

zie de bijlage bij deze nieuwsbrief. 

Bericht van de Leerlingenraad (juf Marjolein) 

Spierkracht en/of groene vingers? 

De leerlingen van de leerlingenraad zijn druk aan het nadenken over een groener schoolplein. Ze 

willen bijv. een grote schommel laten plaatsen (om samenwerking en bewegingsplezier te 

stimuleren), een parcours maken op het plein en meer zitplekken rondom de bomen. Om het 

groener en fleuriger te maken, zijn er al wat extra plantjes gepland en zaadjes gezaaid om bijen en 

natuurlijk vlinders te trekken.  We zijn in gesprek met een derde partij, die ons gaat helpen met de 

verdere inrichting van ons schoolplein. 

N.B. Heb je een "groen idee" of wil je helpen in de tuintjes op het schoolplein mooi te houden, stuur 

dan een bericht naar juf Marjolein (m.nelissen@opo-r.nl )  
 

Bericht van de OV (ovdistelvlinder@opo-r.nl) 

Nu even geen bericht van de OV: alle ogen (en energie) zijn nu gericht op het Vlinderfeest op 1 juli.... 

  

mailto:via shellyluijer@gmail.com
mailto:m.nelissen@opo-r.nl
mailto:ovdistelvlinder@opo-r.nl


 

   
 

Bericht van de MR (mrdistelvlinder@opo-r.nl) 

Zoals jullie wellicht hebben gezien hebben jullie afgelopen week op het schoolplein kunnen stemmen 

op een nieuw MR lid. In totaal ontvingen we 62 stemmen, 29 voor Suzanne en 33 voor Tom. 

Daarmee is Tom vanaf het komende schooljaar het nieuwe MR lid. Hij zal dan samen met Annemarie, 

die nog even aanblijft, de ouders van school vertegenwoordigen. Van hart Tom! En Suzanne 

nogmaals heel veel dank voor je deelname. 

Na drie jaar loopt mijn termijn als MR lid af. Omdat ik het belangrijk en goed vind dat er verschillende 

geluiden worden gehoord in de MR heb ik besloten mezelf niet opnieuw verkiesbaar te stellen en dus 

neem ik na dit schooljaar afscheid. Ik kijk met heel veel plezier terug op mijn deelname aan de MR. 

Het was een boeiende tijd zo met o.a. een directiewissel en Corona. Ik heb veel mogen zien en leren 

van alles wat zich achter de schermen van een school afspeelt, van financiën, jaarplannen, formatie, 

vakantieplanningen tot aan ingebrachte onderwerpen zoals het verder vergroenen van het 

schoolplein, de omvang van de klassen, de besteding van de NPO gelden (dans en drama lessen, 

ontwikkeling van de school). Ik heb de overleggen altijd als leuk, open en constructief ervaren. Ik zou 

zeggen, kom vooral een keer langs tijdens 1 van de vergaderingen om dit zelf te beoordelen 😉. 

In de laatste nieuwsbrief zullen we een overzicht delen met de resultaten die de MR dit schooljaar 

geboekt heeft. 

Tot dan, groet Hanne Batelaan, voorzitter van de MR. 

 

mailto:mrdistelvlinder@opo-r.nl

